
Protokół Nr 26/2020 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Turystyki, Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich 

z dnia 7 sierpnia 2020 r. 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonych list obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołów ze wspólnych posiedzeń Komisji z dnia 23.08.2019 r., 25.09.2019 r., 10.10.2019 r., 

24.10.2019 r., 6.11.2019 r., 21.11.2019 r., 29.11.2019 r., 11.12.2019 r., 18.12.2019 r., 28.01.2020 r. 

4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia  

5.08.2019 r., 20.08.2019 r., 10.09.2019 r., 12.09.2019 r., 15.10.2019 r., 6.11.2019 r., 6.12.2019 r., 

10.12.2019 r., 18.12.2019 r, 27.02.2020 r. 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska  

i Porządku Publicznego z dnia 24.09.2019 r., 16.10.2019 r., 18.12.2019 r., 25.02.2020 r. 

6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki z dnia 

27.08.2019 r., 15.10.2019 r., 27.02.2020 r. 

7. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich z dnia 16.07.2019 r., 

24.09.2019 r., 25.10.2019 r., 29.11.2019 r., 28.02.2020 r., 6.03.2020 r. 

8. Dyskusja nad projektem zmiany Uchwały Nr XXIII/188/2020 Rady Miejskiej w Gołdapi z dnia 20 maja 

2020 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad korzystania ze skweru i parkingu miejskiego  

na Placu Zwycięstwa w Gołdapi. 

9. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Zdzisław Janczuk. 

Powitał członków Komisji oraz pracowników Urzędu. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Zdzisław Janczuk przedstawił porządek posiedzenia. 

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono. 

Do pkt 3 

 Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z dnia 

23.08.2019 r., 25.09.2019 r., 10.10.2019 r., 24.10.2019 r., 6.11.2019 r., 21.11.2019 r., 29.11.2019 r., 

11.12.2019 r., 18.12.2019 r., 28.01.2020 r 

 Do protokołów uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym protokoły zostały przyjęte.   

- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 4 za, 1 przeciw, 

- Komisja Zdrowia, Uzdrowiska, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 5 za, 1 wstrzymujący, 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki jednogłośnie 3 za, 2 przeciw 

- Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich jednogłośnie 4 za . 

 Do pkt 4 

 Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z dnia  

5.08.2019 r., 20.08.2019 r., 10.09.2019 r., 12.09.2019 r., 15.10.2019 r., 6.11.2019 r., 6.12.2019 r., 

10.12.2019 r., 18.12.2019 r, 27.02.2020 r. 

 Do protokołów uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym Komisja głosami 4 za, 1 wstrzymujący 

protokoły zostały przyjęte.  

Do pkt 5 

 Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z dnia 

24.09.2019 r., 16.10.2019 r., 18.12.2019 r., 25.02.2020 r. 

 Do protokołów uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym Komisja głosami 5 za, 1 wstrzymujący 

protokoły zostały przyjęte.   

Do pkt 6 

 Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z dnia 

27.08.2019 r., 15.10.2019 r., 27.02.2020 r. 

 Do protokołów uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym Komisja głosami 3 za, 1 przeciw,  

1 wstrzymujący protokoły zostały przyjęte.   

Do pkt 7  



 Przewodniczący Komisji Zdzisław Janczuk poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów z dnia 

16.07.2019 r., 24.09.2019 r., 25.10.2019 r., 29.11.2019 r., 28.02.2020 r., 6.03.2020 r. 

 Do protokołów uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym jednogłośnie 4 za protokoły zostały przyjęte.   

Do pkt 8 

 Zastępca Kierownika Wydziału WIK Magda Kardel powiedziała, że do podjętej uchwały odnośnie 

zmiany regulaminu parkingu na Placu Zwycięstwa w Gołdapi zostało wydane rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Warmińsko – Mazurskiego. Z uchwały pozostały tylko stawki opłat jednorazowych, 

abonamentowych, zakazy, zwolnienia z opłat. Wojewoda zakwestionował opłatę dodatkową. Zastępca 

Kierownika Wydziału WIK przedstawiła 3 warianty, które można wprowadzić. /prezentacja w załączeniu/ 

 I wariant zakłada pozostawienie strefy płatnego parkowania a parking (plac) pozostaje bezpłatny. II wariant 

zakłada uruchomienie strefy płatnego parkowania a płatny parking zostanie wprowadzony w późniejszym 

czasie. III wariant zakłada wprowadzenie strefy płatnego parkowania i parkingu razem w późniejszym 

czasie. Zapytała radnych, czy lepszym rozwiązaniem są parkomaty czy też szlabany.  

 Radny Zbigniew Makarewicz powiedział, że jest za wstawieniem szlabanu oraz z wprowadzeniem płatnej 

strefy parkowania oraz parkingu w jednym czasie. 

 Radna Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że pomimo większych kosztów szlabany są lepszym 

rozwiązaniem, wiadomym będzie gdzie trzeba zakupić bilet. Podzieliła zdanie poprzednika, by wprowadzić 

płatna strefę i parking w tym samym czasie.  

 Wiceprzewodniczący Józef Wawrzyn powiedział, że podziela zdanie poprzedników i ta opcja nie będzie 

wymagać kontrolera czyli dodatkowego etatu.  

 Przewodniczący Wojciech Hołdyński zapytał, czy jest możliwość wprowadzenia 15 min darmowego 

postoju. 

 Zastępca Kierownika Wydziału WIK Magda Kardel odpowiedziała, że wymagałoby to zmiany  

w uchwale, zorientuje się w tej sprawie. Konieczność stworzenia nowego etatu wystąpi, gdyż trzeba 

zatrudnić osobę, która będzie wydawać karty, nanosić zmiany w systemie.  

 Członkowie Komisji jednogłośnie stwierdzili, że opowiadają się za postawieniem szlabanu oraz 

wprowadzeniem III wariantu.  

 Wiceprzewodniczący Zbigniew Mieruński zapytał, czy przy remontowaniu ulic projektowane są kanały 

technicznie. 

 Zastępca Kierownika Wydziału WIK Magda Kardel odpowiedziała, że przed zmianą przepisów było 

wystosowane obwieszczenie, że planowana jest przebudowa drogi i podmioty mogły się zgłaszać. Jeżeli nikt 

się nie zgłosił nie było potrzeby uwzględniania kanałów. Po zmianie przepisów na przełomie 

października/listopada 2019 r. projekty muszą już uwzględniać kanały.  

 Wiceprzewodniczący Zbigniew Mieruński zapytał, co się dzieje z projektem „ptasiej wyspy”. 

 Zastępca Kierownika Wydziału WIK Magda Kardel odpowiedziała, że zostało podpisane porozumienie  

i projekt nie będzie realizowany ze względu na sprzeciw mieszkańców miejscowości, w której projekt miał 

być realizowany.  

Do pkt 9 

 Radna Janina Pietrewicz zapytała, czy są środki zewnętrzne na usuwanie barszczu Sosnowskiego, czy  

w tym roku były stosowane i jaka to była kwota lub jaka jest kwota przeznaczona łącznie z kwotą z budżetu. 

 Radny Józef Wawrzyn powiedział, że za rzadko są wywozy nieczystości posegregowanej. Na mieście  

są przepełnione pojemniki na śmieci, zwłaszcza po weekendzie. Zawnioskował, by zwiększyć częstotliwość 

wywozu segregowanych odpadów.  

 Radny Zbigniew Makarewicz powiedział, żeby zwrócić uwagę na miejsce za mostkiem przy ul. Ustronie, 

gdyż miejsce jest zaśmiecone zwłaszcza przy ławkach. Zwrócił się z prośbą o uprzątniecie tego miejsca.  

 

 

Na tym zakończono posiedzenie. 

 

       Protokołowała       Przewodnicząca Komisji 

     Katarzyna Krusznis                  Wioletta Anuszkiewicz 


